
 

Styrelsemöte Hultsfredsbygdens Ridklubb 2012-08-26 

 

Närvarande: Jan Isberg, Susanne Andersson, Johan Friberg och 
Cecilia Myrén 

 

Ordförande förklarar mötet för öppnat. 

 

Till justerare väljs Susanne. 

 

Inför varje styrelsemöte måste varje styrelsemedlem meddela 
om dom avser att närvara på mötet eller inte. Jan Isberg 
meddelas. 

 

Ekonomin ser ut att vara i balans. 

 

Höstterminen har rullat igång. Allt verkar fungera så här långt. 

 

Jan Isberg har varit i kontakt med kommunen angående hjälp 
till ridhusbottnen. Han har fått information om att vi behöver 
inkomma med en skivelse för att de därefter ska ta ställning till 
detta. En skrivelse kommer att skickas till kommunen under 
den närmaste tiden. 

 

Under marknaden deltog HBR med ponnyridning i parken. Det 
gick bra. Det var många barn som ville rida och information om 
klubben och dess verksamhet delades ut. Tack ni som ställde 
upp och hjälpte till. 

 

US har haft ett möte där de har lagt upp höstens 
knatteridningslektioner. Ett schema över vem som jobbar de 
olika lördagarna  är ordnat. Det kommer också alltid att vara en 
vuxen på plats. 

 

Nästa möte: 2012-09-24 kl. 18.00 

 

 

Vid pennan:      Justeras av: 

 

Cecilia Myrén     Susanne Andersson 


